
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ, M. Nešpora 2 v  Prešove 

konanej dňa 15. marca 2018  

Program: 

1. Uvítanie 

2.         Správa o činnosti školy za 1. polrok 2017/2018 

3.         Hospodárenie školy v roku 2017 

4.         Návrh rozpočtu školy na rok 2018 

5.         Diskusia 

6.          Rôzne 

7.          Uznesenie, záver 

 

Prítomní: 

RNDr. Zuzana Bednárová, PhD. 

Ing. Andrea Kačmariková, PhD. 

Mgr. Tatiana Kandráčová  

PaedDr. Radoslava Levická 

Katarína Majerová 

Ing. Miroslav Petruš 

Ing. Martina Roškaninová 

Mária Tejiščáková 

 

Neprítomní:  

RNDr. Zuzana Bednárová, PhD. 

Mgr. Daniela Lenková 

Mgr. Martin Matejka, MB.BA 

 

Hosť: Mgr. Jaroslav Bizub  



1. Predsedníčka RŠ privítala prítomných, prečítala program zasadnutia, o ktorom dala 

hlasovať. Program bol schválený všetkými prítomnými členmi rady školy. Mgr. R. Levická 

privítala hosťa, riaditeľa školy Mgr. J. Bizuba . 

2. Riaditeľ školy sa informoval u členov rady školy, či si pozreli materiály, ktoré im 

vopred poslal k jednotlivým bodom programu. Potom stručne informoval o výchovno-

vzdelávacích výsledkoch za 1. polrok školského roka 2017/2018 . Konštatoval , že oproti šk. 

r. 2016/2017 sa počet žiakov školy k 15. 9. 2017 zvýšil zo 443 na  482 žiakov. K 1.2. 2018 

má škola 479 žiakov, niektorí odišli mimo Prešova. Za pozitívum označil zlepšenie prospechu 

žiakov. Čo sa týka správania, nebola znížená známka zo správania /3,4/, v porovnaní 

s minulým školským  rokom sa správanie zlepšilo. Problémy sa snažíme riešiť v spolupráci so 

školským psychológom a pedagógom. Mierne sa zvýšil priemer školskej dochádzky. 

Najhoršia dochádzka je v 9. B . Tu je veľmi dôležitá úzka spolupráca rodičov so školou, je 

potrebné držať jednu líniu. Najhorší  priemer  je z predmetu fyzika. V októbri sa uskutočnilo 

Testovanie 5 – v matematike sme sa umiestnili 11,6 % a v slovenskom jazyku 13,4% nad 

celoslovenským priemerom. 

3. Riaditeľ školy sa opäť uistil, či si prítomní prezreli materiály o hospodárení , ktoré im 

vopred odoslal. Čo sa týka čerpania rozpočtu z prenesených kompetencií / ŠKD, ŠJ, CVČ, 

bazén/ , ide o čerpanie nad 100%. Mesto totiž v decembri 2017 uvoľnilo peniaze mimo 

rozpočtu a doplnili sa materiály technického zabezpečenia. Vo všetkých triedach sú 

vymenené okná. Je už vypracovaný projekt a rokuje sa s firmou ohľadom zateplenia budovy 

školy. Bola zrekonštruovaná vstupná hala pri bazéne. rekonštrukcia šatní  sa už nestihla do 

konca roka, pretože firma odstúpila od zmluvy. Vo februári prebehlo nové výberové konanie, 

rekonštrukcia by mala byť realizovaná do konca augusta 2018 / výmena strechy bazénovej 

vane/.  V triedach sa zlepšil internet – optika od T-com. Prešli sme na elektronické triedne 

knihy, v triedach je nainštalovaný Zero – klient.  

4. Pán Bizub informoval, že sa rozpočet na rok 2018 zvýšil spolu s počtom žiakov. V pláne je 

zaviesť Zero – klient aj na 1. stupni. Dve piate triedy by mali byť prerobené na IT- triedy, čo 

sa plánuje financovať cez fondy EÚ. Z vlastných zdrojov plánujeme začať s rekonštrukciou 

rozvodov. Riaditeľ oboznámil prítomných s predpokladaným počtom predškolákov . 

Informoval, že škola bola projektovaná na 13 tried, momentálne máme 22 tried, zrušili sa aj 

niektoré odborné učebne. Vyťaženosť školy je  na 120,50%, čo je druhá najvyššia vyťaženosť 

v meste.   

5. Pán Petruš sa informoval, či bude rásť aj počet vyučujúcich  s počtom žiakov. Pán Bizub 

konštatoval, že zatiaľ nie, iba ak by sa navýšil počet žiakov v triedach. Pán Petruš sa uistil, či 

sa budú deliť triedy na hodiny cudzieho jazyka. V budúcom roku by sme chceli deliť triedy na 

hodiny cudzích jazykov. 

6. Vedúca školskej jedálne informovala o pripravovanej akcii  ku Dňu mlieka a o organizácii 

danej akcie, ktorá sa bude konať 15.5.2018. Ide o jubilejný 10. ročník.  Pani Tejiščáková 

oznámila, že okolo 10.4. bude zasadať pracovný tím a dohodnú sa konkrétne údaje.   

 



Uznesenie: Rada školy schválila program zasadnutia. 

Rada školy berie na vedomie:  

- správu o činnosti školy za 1. polrok 2017/2018 

- hospodárenie školy v roku 2017 

- návrh rozpočtu školy na rok 2018 

 

  

 V Prešove 15. marca 2018  

Zapísala: Mgr. Tatiana Kandráčová                                         Overila: PaedDr. R.  Levická  

 


